
opinioS’URBANITZA
LA

PLACETA.

Amb els basaments per als 
fanals de l’enllumenat públic, l’A
juntament ha començat les obres 
d’urbanització de la Placeta que 
s’han de completar amb la restau
ració de la façana de l’església 
del Carme, per la qual hi ha una 
previsió de 2.000.000,- ptes., un 
terç de les quals està subvencio
nat pel Departament de Cultura 
de la Generalitat.

Confiem que no es repeteixin 
els errors comesos en la urbanit
zació del Planet, que va convertir 

una plaça per estar, (a fires, a 
sardanes, etc.) en una plaça per 
a passar, amb uns parterres ca- 
nalitzadors que a més d ’inútils, la 
major part de l’any i degut al 
clima de la vila, no son més que 
uns munts de terra.

Un senzill pavimentat llis i si 
pot ser tou, uns senzills bancs de 
fusta sota els arbres (que sobre 
el fred del ferro no s’hi pot seure 
en aquest país), ordenar i equili
brar l’aparcament i... poca cosa 
més, ens sembla que ha de me
nester la Placeta.

V.S.

CREU QUE LA PROCESSÓ DE 

SETMANA SANTA A  
CAMPRODON ÉS UN ACTE 

RELIGIÓS O BÉ TURÍSTIC 
I FOLKLÒRIC?

CARME PANEQUE: Encara que hi 
ha una base de religió, aquí a 
Camprodon ho han muntat més 
aviat per atreure el turisme.

ELVIRA PLANELLA: Jo trobo les 
dues coses. És un acte religiós i 
un al·licient pel turisme ja que, si 
no hi ha res, la gent que ve, 
només es passegen amunt i avall i 
és una cosa ben trista...

PERE GARDELLA: Jo crec que hi 

ha una mica de tot. Hi ha gent 

que encara ho té com un acte re

ligiós, però els que ho van tornar 

a organitzar ho van fer més aviat 
com una cosa turística.

J.N.P.: «Yo para mi, la gente del 

pueblo lo hace por razones turísti

cas. No hay motivación religiosa 

como en Andalucía u otros si
tios».

JOAN BOSCH: És clarament tu
rístic i folklòric.

CARLES COM A: Jo penso que és 
folklòric, però també hi ha gent 

que ho fa perquè hi creu.


